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Vragen van het statenlid Van Unen (SP) ingevolge artikel 44 reglement van orde 
 
 
AANHANGSEL 
 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2011 nummer 072. 
 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake (haven) ontwikkeling 
Antwerpen  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 16-08-2011)  

    
1. Is het college van Gedeputeerde Sta-

ten op de hoogte van de dreigende 
ontruiming van de genoemde buurt-
schappen in het grensgebied van de 
Hedwigepolder? 

1. Wij zijn op de hoogte van de plan-MER be-
horend bij het strategische plan voor de af-
bakening van de haven van Antwerpen in 
haar omgeving en het voornemen van 
Vlaanderen om een Gewestelijk Ruimtelijk 
Uitbreidingsplan op te stellen voor het betref-
fende gedeelte van de gemeente Beveren. 
 

2. Is het college het met de SP eens dat 
de werkelijke motieven van België 
door deze ontwikkelingen steeds dui-
delijker worden?  

2. Na de voorlopige vaststelling van het Ge-
westelijk Ruimtelijk Uitvoeringsplan zullen de 
intenties van de Vlaamse Regering bekend 
zijn ten aanzien van de afbakening van het 
havengebied en ontwikkelingsruimte van de 
kernen. 
  

3. Is het college op de hoogte gebracht 
van het doorsteken van de dijken in 
het grensgebied? 
 

3. Ons college is op de hoogte van de werk-
zaamheden in de Prosperpolder. 

4. Heeft het doorsteken van de dijken 
gevolgen voor het zoutgehalte in de 
Nederlandse bodem. Met andere 
woorden heeft dit onomkeerbare ge-
volgen? 

4. Het verziltingseffect van de natuurontwikke-
ling is onderzocht in een MER dat onderdeel 
uitmaakte van de besluitvorming in Vlaande-
ren. Deze MER is gepubliceerd geweest met 
het Vlaamse bestemmingsplan en de bouw-
vergunning. Zonder een sluitende nieuwe 
primaire waterkering zal er overigens geen 
sprake zijn van het doorsteken van de dij-
ken. 
 

5. Is het college nogmaals bereid het 
standpunt van de Provincie Zeeland 
en de zorgen die de SP heeft over 
deze ontwikkeling aan de Belgen mee 
te delen? 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Neen. Staatssecretaris Bleker is met Vlaan-
deren in overleg over het alternatief van de 
Hedwigepolder.  
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6. Welke acties gaat het college verder 
ondernemen? 

6. Zoals aangegeven is het punt bekend/onder 
de aandacht bij het rijk.   

 
 

 MIDDELBURG, 13 september 2011 
 
 

Namens de fractie van de SP, Gedeputeerde staten, 
 
 

Van Unen Karla Peijs 
 Viek Verdult 

 
 


